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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF) stillet den 17. maj 2021.  

Spørgsmål nr. 232: 

”Vil ministeren kommentere sagen, som er beskrevet i artiklen ”Ung mand kvæstet 
efter fald fra altan på 2. sal” bragt på jv.dk den 16. maj 2021, og vil ministeren desuden 
oplyse, hvornår udvalget vedrørende tilsyn med altaner skal afrapportere, herunder 

om den nye sag ikke giver anledning til at fremskynde processen? Se: 

https://jv.dk/artikel/ung-mand-kvæstet-efter-fald-fra-altan-på-2-sal-i-esbjerg” 

Svar: 

Som det fremgår af artiklen, skal nærmere tekniske undersøgelser fastslå, hvad der er 

skyld i ulykken.  

Uden at kommentere på den konkrete sag eller politiets efterforskning heraf, så mener 

jeg fortsat, at det er vigtigt, at ejere af ældre altaner tager ansvaret for vedligeholdelse, 

som allerede følger af byggelovgivningen, alvorligt. 

Med hensyn til den igangsatte undersøgelse forventes den afsluttet 1. halvår 2021. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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